
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 7. oktober 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 11

Hvor mange gange siden 1936, hvor den første kammeradvokataftale blev indgået, har

staten klaget til Advokatnævnet over prisfastsættelsen på advokatydelser fra Kammerad-

vokaten?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Preben Bang Henrik-

sen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Preben.Henriksen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Joel

formand
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